



**[Le français suit]**

**For Immediate Release**

## **2024 Speaker's Book Award Shortlist Announced**

TORONTO, July 12, 2024 – In thanking all authors and publishers for their submissions, the Honourable Ted Arnott, Speaker of the Legislative Assembly of Ontario, is pleased to announce the 2024 Speaker's Book Award Shortlist:

- ***The Class: A Memoir of a Place, a Time and Us***, Ken Dryden, Penguin Random House Canada, 2023
- ***On Class***, Deborah Dundas, Biblioasis, 2023
- ***Resilient: Surviving My Mental Illness***, Liz Grace, Sister's Ignited Media and Publishing, 2023
- ***1934: The Chatham Coloured All-Stars' Barrier-Breaking Year***, Heidi LM Jacobs, Biblioasis, 2023
- ***John Turner: An Intimate Biography of Canada's 17<sup>th</sup> Prime Minister***, Steve Paikin, Sutherland House Books, 2022
- ***Where the Falcon Flies***, Adam Shoalts, Penguin Random House Canada, 2023

Promoting Ontario's literary talent, the Speaker's Book Award recognizes non-fiction works that highlight the province's history and celebrate its diverse stories. Special consideration is given to books focusing on Ontario's parliamentary heritage and on provincial political discourse.

The winning entry will be announced in the fall. More information about the Speaker's Book Award, as well as a list of this year's shortlist books, can be found on the Speaker's Book Award [web site](#).

-30-

**For further information, please contact:**

Parliamentary Protocol and Public Relations  
Legislative Assembly of Ontario  
416-325-7500



**Pour diffusion immédiate**

## **Annnonce des finalistes du Prix du livre du président 2024**

TORONTO, le 12 juillet 2024 – En remerciant tous les auteurs et éditeurs de leurs candidatures, l'honorable Ted Arnott, président de l'Assemblée législative de l'Ontario, est heureux d'annoncer les finalistes du Prix du livre du président 2024 :

- ***The Class: A Memoir of a Place, a Time and Us***, Ken Dryden, Penguin Random House Canada, 2023
- ***On Class***, Deborah Dundas, Biblioasis, 2023
- ***Resilient: Surviving My Mental Illness***, Liz Grace, Sister's Ignited Media and Publishing, 2023
- ***1934: The Chatham Coloured All-Stars' Barrier-Breaking Year***, Heidi LM Jacobs, Biblioasis, 2023
- ***John Turner: An Intimate Biography of Canada's 17<sup>th</sup> Prime Minister***, Steve Paikin, Sutherland House Books, 2022
- ***Where the Falcon Flies***, Adam Shoalts, Penguin Random House Canada, 2023

Promouvoir les talents littéraires de l'Ontario, le Prix du livre du président célèbre les œuvres de non-fiction d'auteurs et auteurs ontariens qui traitent d'aspects historiques et culturels propres à la province et à sa population. Une attention particulière est portée aux livres qui traitent de l'héritage parlementaire et de politique provinciale de l'Ontario.

La lauréate ou le lauréat sera annoncé à l'automne. Pour en savoir plus et pour voir la liste des finalistes de cette année, rendez-vous sur la [page du site web du prix](#).

-30-

**Pour de plus amples renseignements, veuillez contacter :**

Direction du protocole parlementaire et des relations publiques  
Assemblée législative de l'Ontario  
416-325-7500